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Deltagare 
Ellen Scheidegger, Anders Abrahamsson, Hanna Westergaard, Börje Johansson och 

Anton Hedström (deltog digitalt). 

Dagordning 

1. Föregående protokoll 
Ingen genomgång av föregående protokoll. 

2. Erfarenheter av Laget.se 
Vi diskuterade för- och nackdelar med Laget.se efter ett tags användning. Generellt 

medför all reklam att användargränssnittet blir föränderligt och svårnavigerat. 

Licenskostnaden för att slippa reklam är nästan 5000 kr per år vilket mötet tyckte var i 

mesta laget. Beroende på uppsägningstid kan det dock vara värt att testa 

användarupplevelsen utan reklam. Mötet tog dock inget beslut i frågan. 

Mötet beslutade att ge Andreas Eehlis  i uppdrag att utreda om användargränssnittet 

kan göras bättre inom ramen för Laget.se. Andreas kan gärna titta på alternativa 

lösningar. 

3. Summering av sommarens verksamhet 
Klubbens verksamhet i sommar har i huvudsak varit MTB-träning, landsvägsträning, 

arrangemang av MTB-tävling samt underhåll och utveckling av MTB-lederna. 

Den tidigare populära Motionsgruppen har i sommar haft cirka 10 deltagare per pass 

vilket är en minskning från tidigare år. Vi vet idag inte vad minskningen beror på. 



Ungdoms- och Snabba MTB grupperna har haft något fler deltagare i år än tidigare. 

Tyvärr har vi haft en allvarlig olycka på ett träningspass vilket aktualiserar frågan om 

utbildning för ledare angående hantering av skadade personer. 

De olika träningsgrupperna på  landsväg har haft fler deltagare än tidigare. 

Både Luleå Kommun Fritid och OK Renen har i sommar bidragit mer än tidigare i 

ledarbetet. 

4. Övriga frågor 
Inga övriga frågor behandlades. 

5. Nästa möte 
Inget datum beslutades. 

 

Vid protokollet Justeras Justeras 

Börje Johansson Ellen Scheidegger Anders Abrahamsson 
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